
Hajdu Vivien pályázata a Szociális elnökhelyettesi 
tisztségre

Bemutatkozás
Hajdu  Vivien  vagyok,  harmadéves  Földtudományi  Bsc-s  hallgató  geofizikus 

szakirányon. Idén másodszor voltam mentor, illetve novemberi hatállyal képviselő is 
lettem. Jelenleg a Nagytétényi úti Kollégiumban (a NUK-ban) lakom, ahol az itt lakó 
hallgatók bármikor elérhetnek.

Motiváció
A tisztségviselői posztra  azért  tartom alkalmasnak magam, mert  kellő naivitás 

nélküli  szociális  érzékenységgel  rendelkezem.  2  hónapos  felkészítésen vagyok  túl, 
mely egy teszttel zárult, amit sikeresen teljesítettem. Ezenkívül fontosnak tartom, hogy 
egy  elnökhelyettesnek  mindig  legyen  határozott  véleménye,  de  adott  esetben 
kompromisszumkész is tudjon lenni.

Tervek
Terveim között  első helyen  a  már  felmerült  szakmai  ösztöndíjjal  kapcsolatos 

reform szerepel, vagyis a terepgyakorlatért kapható hallgatói juttatás ezentúl szociális 
alapú lenne, míg a szakmai ösztöndíjat az olyan fiatal, még egyetemista, de már oktató 
hallgatók  motiválására  fordítanánk,  akik  máshonnan  ezért  nem  kapnak  juttatást 
(demonstrátori  ösztöndíj).  Természetesen ez  az  új  juttatási  rendelet  megszületéséig 
nem lehetséges,  de  előmunkálatként  megkezdhető  az  intézetekkel  való  egyeztetés, 
igényfelmérés.

Mindenképpen  szeretnék  az  ösztöndíjakkal  kapcsolatos  információk 
terjesztésének  céljából  egy  önálló  honlapot  is  létrehozni,  fórummal,  illetve 
gyorskérdező menüponttal, aminek segítségével 1-2 mondatos kérdésekre tudnék igen 
hamar,  pár  órán  belül  válaszolni.  Ezen  tapasztalatok  alapján  később  a  honlapra 
felkerülne a GYIK listája, ami szerintem nagyon sok időt megspórolna a jövőben. A 
bonyolultabb  kérdésekkel  továbbra  is  e-mailen  keresztül,  illetve  személyesen 
foglalkoznék.  A honlap  a  szoctám  időszak  utáni,  általában  emelkedett  hangulat 
lenyugtatására is alkalmas lehetne, mert megfelelő kommunikációval elejét vehetnénk 
az alaptalan híreszteléseknek.
[A  honlap  létrehozásával,  fejlesztésével  kapcsolatban  már  egyeztettem  egy 
webfejlesztő ismerősömmel.]

A szociális  pályázatoknál  megjelenő,  elavult  légvonalban  mért  távolságot  is 
szeretném megváltoztatni. Ezt kellően indokoltnak tartom, mert egyes esetekben akár 
több  pont  is  múlhat  rajta,  illetve  sok  hallgató  nem tartja  reálisnak  a  rendszerben 
megjelenő adatot.  Ehhez  a  többi  karral  is  egyeztetni  kell,  de  magának  a 
megvalósításnak a feladatát  magamra vállalnám. A Fővinform honlapján a nagyobb 



városok Budapesttől mért távolsága szerepel, illetve a nyár folyamán létrehoznék egy 
aktuális  adatbázist  a  településektől  mért  közúti/vasúti  távolságokkal  (a  település 
megközelíthetőségétől függően). Ez kicsivel több mint 3000 adatot jelent (328 város, 
2847 község). 

Jövő
Tischler Orsolya ötlete alapján már korábban elkezdtem szerkeszteni a ''Szociális 

elnökhelyettes  kisokos''-t,  amit  a  poszt  betöltésétől  függetlenül  az  utódképzés 
érdekében folytatni fogok.

Az új Felsőoktatási törvény, illetve a juttatási rendelet hatályba lépésével a HKR 
átírása is esedékessé fog válni, amiben elnökhelyettesként kivenném a részem.

A posztot előreláthatólag 1,5-2 évig szeretném betölteni.

Köszönöm  szépen,  hogy  elolvastad,  kérdéseket  a  cassiopeia@ttkhok.elte.hu 
címre várok.

Budapest, 2012. 03. 10.


